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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
� Pan Kazimierz Lechocki –Przewodniczący Rady Gminy 
� Pan Krzysztof Kaszuba – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pani Dorot Rakowska – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pa Zdzisław Pawelec – Wójt Gminy 
� Pani Halina Czajkowska – Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Budżet gminy na 2010 rok 
2. Omówienie projektów uchwał na XXVI/2009 Sesję Rady Gminy 
3. Wolne wnioski 

 
AD.1. BUDŻET GMINY NA 2010 ROK 
 
Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska przedstawiła projekt budżetu gminy 
na 2010 rok. 
Projekt budżetu stanowi załącznik do protokołu. 

 
Uwagi radnych do przedstawionego projektu budżetu: 
 
Pan Ryszard Pawlonka – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, 
Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa - mało 
zaplanowanych środków na remonty dróg.  Do pozostałych działów Komisja nie 
wniosła zastrzeżeń. 
 
Pani Daniela Bodnar – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, 
Sportu i Etyki Radnych – Komisję przeraża budżet szkół. Do pozostałych 
działów również nie wniesiono zastrzeżeń.  
 
Radna Pani Jadwiga Maksiak wystąpiła z propozycją wniesienia poprawek do 
Statutu Gminy. Zmiany miałyby polegać na zapisie o wyborze (od nowej 
kadencji Rady Gminy) nie dwóch, a jednego wiceprzewodniczącego rady. 
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Proponuje równie o zwiększenie diety dla przewodniczących poszczególnych 
komisji rady.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Lechocki zaproponował 
wynagrodzenie ryczałtowe dla całej Rady. 
 
Pan Przewodniczący zapoznał radnych z treścią dwóch pism Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie Zespołu Zamiejscowego w Koszalinie w sprawie: 
 
� wydania opinii o prawidłowości załączonej do projektu budżetu prognozy 

kwoty długu publicznego oraz możliwości sfinansowania deficytu 
budżetowego Gminy Świdwin w 2010 roku 

 
� wydania opinii o projekcie budżetu Gminy Świdwin na 2010 rok 
 
(pisma stanowią załączniki o protokołu Sesji Rady Gminy Nr XXVI/2009 z dnia 

21 grudnia 2009 roku) 

 
AD.2.OMÓWIENIE PROJEKTÓW UCHWAŁ NA XXVI/2009 SESJĘ 
RADY GMINY 
 
Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska przedstawiła sześć projektów uchwał: 

- uchwały Nr XXVI/185/2009 - w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2010 
- uchwały Nr XXVI/186/2009 - w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 
- uchwały Nr XXVI/187/2009 - w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok 
- uchwały Nr XXVI/188/2009 - w sprawie nabycia udziałów spółki pod firmą 

„Międzygminnego Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Opadami” Spółka z .o. w Wardyniu Górnym 

- uchwały Nr XXVI/195/2009 - w sprawie zmiany wydatków Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Gminy 
Świdwin na rok 2010 

- uchwały Nr XXVI/196/2009 - w sprawie wykazu wydatków budżetu gminy, które 
w 2009 roku nie wygasaj z upływem roku 
budżetowego 

 
Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawiła siedem kolejnych 
projektów uchwał: 
 

- uchwały Nr XXVI/189/2009 - w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Bierzwnica 

- uchwały Nr XXVI/190/2009 - w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Bełtno 

- uchwały Nr XXVI/191/2009 - w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
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Miejscowości Kluczkowo 
- uchwały Nr XXVI/192/2009 - w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Lekowo 
- uchwały Nr XXVI/193/2009 - w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy między gminą, a organizacjami 
pozarządowymi na 2010 rok 

- uchwały Nr XXVI/194/2009 - w sprawie zatwierdzenia zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę i zbiorowego oprowadzania ścieków 

- uchwały Nr XXVI/197/2009 - w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży 
napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5 
% alkoholu ( z wyjątkiem piwa) przeznaczonych 
do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz                        
w miejscu spredaży 

 
Ad.3. WOLNE WNIOSKI 
 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec zwrócił się z prośbą do radnych                           
o przekazanie rolnikom informacji o możliwości zakupu ziemi od Agencji (po 
POLFARM).  
 
Radny Pan Otto Leske poinformował, że w Krosinie przy kotłowni (po 
POLFARM) wali się komin. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 


